

«Μπροστά στο αστραφτερό “Αστήρ Παλάς Οτέλ” ανέβηκε το αερομπαλόνι που προσκαλεί στην Έκθεση Σύγχρονης Κατοικίας στο Μέγαρο ΟΛΠ του Πειραιά», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5-10-1983, σελ. 4.

αεροναυτιλλόμενος

«Εις αίτημα της Τουρκικής Κυβερνήσεως όπως αι αρμόδιαι Ελληνικαί Υπηρεσίαι εκδώσουν τας σχετικές αγγελίας προς τους αεροναυτιλλομένους, η Ελληνική Κυβέρνησις συνέστησε ωρισμένας μεταβολάς εις τον σχεδιασμόν των γυμνασίων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 17-3-1977, σελ. 1.

αεροπειρατεία

«Εντείνονται τα μέτρα ασφαλείας για τις αεροπειρατείες στο Ελληνικό...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 11-5-1979, σελ. 1.

αεροπειρατής

«... Το νομοσχέδιο... για τους αεροπειρατές καθιερώνει υποχρέωση των αρχών για την έκδοση των αεροπειρατών...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 16-11-1976, σελ. 7.

αεροπροσκοπισμός

«... η μόλις 19χρονη Ζήκα Μπακέλλα, κόρη του προέδρου του αερομοντελισμού και αεροπροσκοπισμού Ελλάδος, έλαβε το πτυχίο ανεμοπόρου», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-5-1979, σελ. 12.

αερόσακος

«... περιλαμβάνει A/C, υδραυλικό τιμόνι, αερόσακο οδηγού, συνοδηγού, προβολείς ομίχλης, ηλεκτρικά παράθυρα, κεντρικό κλείδωμα κ.ά.», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 30-1-1997, σελ. 29.

αεροσυγκοινωνία

«Η κατηγορία είναι παρακώλυση των αεροσυγκοινωνιών και παύση εργασίας...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 8-3-1977, σελ. 1.

αεροταξί

«... έστειλαν στη Ζάκυνθο ένα μισθωμένο αεροταξί...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 13-7-1976.